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تحمیل نیروی غیر بومی به شهرداری بروجرد
اعمال جریمه 10 میلیاردی

سپهرغرب، گروه خبر: عضو شورای اسلامی شهر 
بروجرد، از تحمیل نیروهای غیر بومی به شــهرداری 

بروجرد انتقاد کرد.
اشــرف چگنی، با انتقاد از عملکرد مدیران عامل برخی 
سازمان های شهرداری بروجرد، از جریمه 10 میلیارد تومانی 

شهرداری بروجرد خبر داد.
وی گفت: متاســفانه مشکلات در شــهرداری یک یا دو 

مورد نیست و موضوعات درهم تنیده شده است.
این عضو شورای اسلامی شهر بروجرد با بیان اینکه این 
مشــکلات به علت عدم بهره وری از نیروی انســانی و عدم 
استفاده از نیروهای بومی به وجود آمده است، گفت: شهردار 
بروجرد و برخی از مدیران شــهرداری غیر بومی هستند که 
این مســئله موجب می شــود ظرفیت های این شهر از دید 
مدیریتی پنهان بماند و اعتماد به نفس جوانان مستعد بومی 

کمرنگ شود.
چگنی، تصریح کرد: ما با نیروی غیر بومی با رزومه قوی 
مشکلی نداریم چرا که می تواند از تجربیاتش در توسعه بهره 
برد، اما متاســفانه افرادی که در مدیریت سطح پایین بوده 
اند امروز مســئولیت سنگینی را در شهرداری شهری با این 
حجم کار و مشــکل به عهده گرفته اند که امیدواریم موفق 

عمل کنند.
وی بــا ابراز گلایه از بی انضباطی مالی در ســازمان های 
شهرداری، گفت: به علت عدم آگاهی و سهل انگاری برخی 
مدیران عامل ســازمان های شهردای در تدوین دفترچه های 
مالیاتی 10 میلیــارد تومان جریمه مالیاتی به شــهرداری 
بروجرد تخصیص داده شــده که در این وضعیت مالی یک 

فاجعه مدیریتی است.
این عضو شــورای اسلامی شــهر بروجرد، عنوان کرد: با 
تلاش های صورت گرفته از طریق تقسیم کار و...خوشبختانه 

جریمه مالیاتی در سال 96 و 97 نداشتیم.
چگنــی، افزود: این جریمه مالیاتی مربوط به ســال های 
88 تا 95 است که با سهل انگاری این رقم بر مردم بروجرد 
تحمیل شــده است و قرار اســت با تهاتر 10 میلیارد بدهی 
ادارات بروجرد به شــهرداری در اختیــار اداره مالیات قرار 

بگیرد.
وی با انتقاد از عدم آموزش نیروی انســانی در شهرداری 
بروجرد، گفت: پیشــنهاد ما تشکیل ســتاد بودجه ریزی و 
آموزش نیرو ها در اداره درآمد بود که با واکنش های عجیب 

همراه بود.
این عضو شــورای اسلامی شــهر بروجرد، تصریح کرد: 
راهبــرد کلان و بلنــد مدت یک مجموعه پــرورش نیروی 
انســانی اســت اما عده ای آموزش را موجب افزایش هزینه 
می بینند اما این خســارت 10 میلیــاردی که به علت عدم 

آموزش نیروی انسانی بوده را جدی نمی گیرند.
چگنی، ابــراز امیدواری کــرد که با تغییــر رویکرد در 
مدیریت شهری شاهد توسعه نیروی انسانی به لحاظ کیفی 

باشیم تا به دلایل ساده شهر این حجم ضرر نکند.

خبــر

وعده فرماندار برای پیگیری مشکلات 
ساکنان عباس آباد، فرجه و گلشن 

سنندج

سپهرغرب، گروه خبر: فرماندار شهرستان سنندج 
با بیان اینکه هدف از ایجاد دفاتر تسهیل گری توسعه 
محلی، »شناســایی معضلات اجتماعی« است، گفت: 
پیرو این امر، رســیدگی به امور و مشکلات ساکنان 
محلات عباس آباد، فرجه و گلشن سنندج در دستور 

کار قرار گرفت.
محمدابراهیــم زارعی روز گذشــته در جریان بازدید از 
دفاتر تســهیل گری و توســعه محلات عباس آباد، گلشن و 
فرجه شهر ســنندج با اشاره به نقش پررنگ نهادهای مؤثر 
در راستای مقابله با آسیب های اجتماعی، اظهار کرد: دفاتر 
تسهیل گری و توسعه محلات با حضور تشکل های تسهیل گر 
و با هدف بازآفرینی شهری در جهت کاهش و رفع معضلات 

و آسیب های ملی و محلی در سنندج شکل گرفت.
وی با تأکید بر اینکه احیای ســرمایه اجتماعی با کمک 
مردم الزامی اســت، تصریح کرد: این تلاش باید با تأسی به 
فعالیت های ورزشی، اجتماعی، فرهنگی و هنری و با کمک 

خود مردم صورت پذیرد.
فرماندار شهرســتان ســنندج بــا ذکر اینکــه »دفاتر 
تســهیل گری و توســعه محلات« پل ارتباطی بین مردم و 
دولت است، عنوان کرد: هدف از ایجاد این دفاتر، شناسایی 
مشکلات و معضلات اجتماعی، کالبدی، محیطی، اقتصادی 
و مشارکت مردم در حل آسیب های شهری است و پیرو این 
امر رسیدگی به امور و مشکلات ساکنان محلات عباس آباد، 

فرجه و گلشن سنندج در دستور کار قرار گرفت.
زارعــی با ذکر اینکــه فعالیت های دفاتر تســهیل گری 
اجتماع محور اســت، افزود: تلاش خواهد شد تا با مشارکت 
خود مــردم، گام های مؤثری را در زمینــه احصا و کاهش 
آســیب های اجتماعی محلات حاشیه نشین، توانمندسازی 
افراد و تلاش برای رفع مشکلات و مسائل مربوط به ساکنان 

این مناطق برداشت.
گفتنی اســت؛ در حاشیه این بازدید، فرماندار با ساکنان 
این محلات ملاقات عمومی داشــته و از نزدیک در جریان 
مشکلات و درخواست های شهروندان ساکن در این مناطق 

قرار گرفت.

خبــر

بازوند:

سیاهنماییفضایاستاندردیازکرمانشاهدوانمیکند
تاکید استاندار کرمانشاه بر معرفی ظرفیت های استان

استاندار کرمانشاه  سپهرغرب، گروه خبر: 
با تاکید بر لزوم معرفی ظرفیت های اســتان 
گفت: ســیاه نمایی فضای اســتان دردی از 

کرمانشاه دوا نمی کند.
هوشنگ بازوند روز گذشته در شورای هماهنگی 
روابط عمومی ها که در استانداری کرمانشاه برگزار 
شد، به شرایط حساس کشــور اشاره کرد و اظهار 
داشت: در حال حاضر دشمن یک جنگ تمام عیار 
اقتصادی را علیه ما شروع کرده و با توپخانه رسانه 
ای و تولید یاس و نا امیدی آنرا پشتیبانی می کند.

وی افزود: در این شــرایط وظایف رســانه ها و 
روابط عمومی ها ســخت تر اســت و باید پاسخ این 
توپخانه پشــتیبانی از جنگ اقتصادی دشمن را با 
قاطعیــت بدهند و اجازه تبلیــغ در فضای مجازی 

را به آنها ندهند.
استاندار کرمانشاه بیان کرد: امروز قدرت ایران 
در خاورمیانه بسیار مشهود است و توانسته به یک 

جزیره امن و خودکفا تبدیل شود.
بازوند یادآور شــد: به لحاظ روابط سیاســی و 
خارجی توانســته ایم اجماعی که علیه ایران توسط 
آمریکا صورت گرفته بود از بین ببریم و امروز دیگر 
آمریکا آن قدرت را برای بسیج کردن کشورها علیه 
ایران را ندارد و به تنهایی از برجام خارج می شود و 

هیچ کس او را همراهی نمی کند.
وی ادامــه داد: ایــن یکــی از قدرت های نظام 
جمهوری اســلامی و ملت ایران است که ابرقدرتی 
را به انزوا کشیده است که این قدرت ناشی از شعور 
سیاسی و تمدن ملتی است که انقلاب را متعلق به 

خود می دانند.
اســتاندار کرمانشــاه به حضور چشمگیر مردم 
در راهپیمایی 13 آبان اشــاره کــرد و گفت: این 
حضور قابل مقایسه با سال های قبل نیست و مردم 
چون احساس کرده بودند شــرایط نسبت به قبل 
حســاس تر اســت، پیر و جوان خودجوش در این 

راهپیمایی حضور پیدا کردند.
بازوند تصریح کرد: بدون شــک تدابیر آگاهانه 
ولایت فقیه همه تهدیدها را تبدیل به فرصت کرده 
اســت و امروز شــاهدیم که ایران اسلامی در اوج 

ترقی ها قرار دارد.
وی به تعابیر زیبای مقام معظم رهبری در وصف 
کرمانشاه اشــاره کرد و بیان داشت: همان گونه که 
رهبر فرمودند کرمانشاه چهره زیبای ایران اسلامی 
است و باید بتوانیم این استان را تبلیغ و ظرفیت ها 
و پتانسیل های آن را به سراسر کشور معرفی کنیم.
اســتاندار کرمانشاه در بخش دیگری از سخنانش 
اشــاره ای به حادثه تلخ زلزله ســال گذشته داشت و 
افزود: اگر نقدی بر زلزله داریم یک مقایسه انجام دهیم 
تا مدیریت بحران با این وسعت بر همگان روشن شود.
وی گفــت: حضور مقام معظــم رهبری، رئیس 
جمهور و دیگر مسئولین، امدادرسانی، نحوه ساخت 
و ساز در این حادثه قابل مقایسه با زلزله های مشابه 
که در کشور داشتیم نیست و این زلزله یک انسجام 
ملی در سطح کشور به وجود آورد که در نوع خود 

بی نظیر بود.
بازوند مقابلــه با بد جلوه دادن فضای اســتان 
کرمانشاه را از اولویت ها دانست و اظهارکرد: در این 
راســتا مدیران باید نسبت به موقعیت خود تعصب 
داشته باشــند و اگر مدیری ایــن تعصب را از خود 

نشان ندهد نمی تواند گره گشایی کند.
وی ادامه داد: افرادی هم که ســیاه نمایی کرده 
و مشکلات خرد را بزرگ جلوه می دهند تعصب به 
استان ندارند چرا که خروجی کار آن ها نیز به ضرر 

استان تمام می شود.
استاندار کرمانشاه تاکید کرد: باید ظرفیت های 
استان را که می تواند ایجاد اشتغال به دنبال داشته 
باشد به کشور معرفی کرده تا با این کار بتوانیم در 

جذب سرمایه گذاران موفق عمل کنیم.
وی در ادامه بیان کرد: باید کرمانشــاه را شهر 

گردشگری معرفی کنیم و در این گفته هیچ اغراقی 
وجود ندارد چرا که ظرفیت ها و پتانسیل ها در این 
اســتان به گونه ای اســت که می تواند بر چالش ها 

غلبه کند.
     اداره کل راه آهن کرمانشاه مستقل 

در خود استان دایر خواهد شد
بازونــد در ادامه بــه بحــث اداره کل راه آهن 
کرمانشاه اشــاره کرد و گفت: طبق قولی که داده 
شــد اداره کل راه آهن کرمانشاه مستقل در خود 
اســتان دایر خواهد شــد و طی روز گذشته موفق 
شدیم دســتور وزیر را جهت انجام روال عادی کار 

را گرفتیم.
استاندار کرمانشاه یادآور شــد: توسعه راه آهن 
کرمانشــاه به هیچ وجه مبتنی بر اجازه گرفتن از 
همدان نیســت و اخباری کــه در این خصوص در 

فضای مجازی منتشر شد بی اساس است.
وی همچنین به دستاوردهای چهل ساله انقلاب 
اســلامی اشــاره کرد و گفت: توجه به محرومین و 
محرومیت زدایی یکی از آن دستاوردهای مهم است 
که بلافاصله پس از پیروزی انقلاب اولین نهادهایی 
که شــکل گرفت کمیته امداد و جهادســازندگی 

جهت رسیدگی به این موضوع بود.
بازونــد گفت: ما بایــد فرهنگ خودبــاوری را 
دســت کم نگیریم الان شاهدیم که در حوزه نفت، 
پالایشگاه، پتروشیمی از خودباوری هم عبور کردیم 

و در حال تمدن سازی آن ها هستیم.
استاندار کرمانشــاه بیان کرد: امروز بزرگترین 
پروژه هــا به دســت جوانــان این کشــور در حال 
شکل گیری اســت و می توان گفت در طول انقلاب 

کارهای عظیمی صورت گرفته است.
وی در پایان افزود: در راســتای تقویت روحیه 
تــلاش در روابط عمومی ها بهتر اســت هرســاله 
جشــنواره برترین روابط عمومی ها برگزار شود و با 

ذکر دلایل آنها را معرفی کنید.

ورودی های شهر کوهدشت 
اصلاح می شود

گروه خبر: شهردار کوهدشت  سپهرغرب، 
از اصــلاح ورودی های این شــهر خبر داد و 
گفت: تا عید امســال ورودی شهر کوهدشت 
به یک چشــم انداز قابل قبولی برای شــهر و 

شهروندان تبدیل خواهد شد.
سجاد طرهانی با تأکید بر اینکه بیش از 70 
درصد ورودی های این شهر از سمت کرمانشاه 
است، خاطرنشان کرد: روشنایی بهشت  زهرا و 
احداث ســنگ فرش در این مسیر را در دستور 
کار داریم، هم چنین اصلاح میدان امام حسین 

)ع( نیز در دست اقدام است.

وی با بیان اینکه تا عید امسال ورودی شهر 
کوهدشت به یک چشم انداز قابل قبولی برای 
شهر و شــهروندان تبدیل خواهد شد، افزود: 
ان شــاءالله یک المان به روز در میدان کشاورز 
نیــز نصب خواهد شــد و اگر منابــع تأمین 
شــود، نورپردازی دفنی برای نخستین بار در 

کوهدشت و خیابان سپاه اجرا می شود.

شهردار کوهدشت با تأکید بر اینکه باتوجه 
به منابع مالی شهرداری وضعیت ورودی های 
این شهر را تا این میزان پیش بینی و ارزیابی 
کرده ایــم، عنوان کــرد: امیدواریــم بتوانیم 
ورودی های کوهدشــت را اصلاح کنیم و اگر 
تأمین اعتباری نیز داشــته باشیم، برنامه های 

آینده را به اطلاع مردم خواهیم رساند.

پروژه مصلای پلدختر 9 ساله شد
اقامه نمازجمعه در گرما و سرمای خیابان

ســپهرغرب، گروه خبر: پروژه مصلای 
با گذشت 9 سال هنوز  پلدختر  نمازجمعه 
58 درصد پیشرفت فیزیکی دارد تا مردم 
مجبور شــوند که نماز خود را در گرما و 

سرمای خیابان اقامه کنند.
مصلا به عنوان محلی برای تجمع های بزرگ 
دینــی، مذهبی، فرهنگــی و اجتماعی ازجمله 
نیازهای مردم شــهرها اســت تا نمازگزاران هر 
جمعه برای برپایی نمــاز در آن گرد هم آیند، 
اما پلدختر با جمعیت 80 هزار نفری و با وجود 

لقب »هویزه ثانی« از این نعمت محروم است.
*اقامه نماز جمعه در گرما و سرمای خیابان
یکی از شــهروندان پلدختــری اظهار کرد: 
تکمیل مصــلای نمازجمعه دیگــر برای مردم 
پلدختر به یک آرزو تبدیل شــده و بخشــی از 
نمازگزاران در روزهــای جمعه به دلیل کمبود 
فضا و کفاف ندادن ظرفیت مســجد جامع این 
شــهر برای برپایی نماز مجبور می شوند داخل 

کوچه نماز خود را اقامه کنند.
     تکمیل مصــلای نمازجمعه برای 
مردم پلدختر به یک آرزو تبدیل شده  است 
رمضان قنبری، افزود: این موضوع در فصول 
مختلف ســال مشــکلات خاص خــود را دارد 
به گونه ای که در فصل تابستان و با وجود گرمای 
50 درجه، چندین صف از نمازگزاران بیرون از 
مســجد نماز می خوانند و حتی امام جمعه نیز 
پــس از ایــراد خطبه ها به جمــع آن ها ملحق 

می شود و بیرون از مسجد به نماز می ایستد.
یک نمازگــزار نمازجمعه نیــز عنوان کرد: 
تکمیــل مصــلا یکــی از نیازهــا و ضروریات 
نمازگزاران در شــهر پلدختر است، زیرا کمبود 
فضای مســجد جامع و نبود مصــلا به ویژه در 
جمعه های شلوغ، آن ها را با مشکلات عدیده ای 

مواجه می کند.
عبــاس قنبــری تصریــح کرد: بخشــی از 
نمازگزاران در فصل زمستان با وجود پدیده های 
جوی مختلف مانند باد، باران و سرما در شرایط 

سخت و زیر باران نماز خود را اقامه می کنند.
     سرعت لاک پشــتی اجرای یک 

پروژه فرهنگی و دینی
مسؤول ســتاد نمازجمعه خواهران پلدختر 

در راســتای پیگیری این خبــر، گفت: مصلای 
المهدی )عج( شــهر پلدختر اگرچه چند سالی 
اســت به طول کشــیده اما به حــال خود رها 
نشده و روند اجرایی بســیار کند و لاک پشتی 
دارد و مــردم به ویژه نمازگــزاران را در انتظار 

گذاشته است.
همــا کریمیان تصریــح کــرد: نمازگزاران 
نمازجمعه در پلدختــر گاهی اوقات اگر دیر به 
صفوف تشــکیل شــده در داخل مسجد جامع 
و دارالقرآن برســند مجبور می شــوند بیرون از 
مسجد برای نماز بایستند که این امر با توجه به 
ویژگی های فصول مختلف سال مشکلات خاص 

خود را دارد.
     بخشی از نمازگزاران در جمعه های 
شلوغ بیرون از مسجد و داخل کوچه برای 

نماز به صف بایستند
وی خاطرنشــان کرد: بــه دلیل کمبود فضا 
برخی خواهران نمازگزار پلدختری در دارالقران 
الزهرا )س(، برخی طبقه بالای مســجد جامع و 
علاوه بر آن بخشــی از آن ها نیز در جمعه های 
شلوغ بیرون از مسجد و داخل کوچه برای نماز 
صــف می بندند که از هر نظر بــرای خادمان و 

نمازگزاران مشکلاتی را به همراه دارد.

مسؤول ســتاد نمازجمعه خواهران پلدختر، 
گفــت: خادمان نمــاز و اعضای ســتاد مجبور 
می شــوند در چنین شــرایطی برای انجام امور 
مربوط به برگزاری نماز و خدمت به نمازگزاران 
جمعه به چند گروه تقســیم شــوند و از طرفی 
قبل از شروع برنامه های نماز باید در سه مکان 
مجزا از طریق نوارهای سبز رنگ با دقت مسیر 
قبله را برای نمازگزاران مشــخص کنند که این 
امر نیز ســختی خاص خــود را دارد و تکمیل 
مصلا بســیاری از مشــکلات موجود را برطرف 

می سازد.
     تکمیل مصلای نمازجمعه مطالبه 

مردم پلدختر است
نماینده مردم پلدختر و معمولان در مجلس 
شورای اسلامی نیز در این رابطه، گفت: مصلای 
نمازجمعه شــهر پلدختر پروژه ای اســت که به 
زمین مانــده و از مطالبات به حق مردم به ویژه 
نمازگزاران جمعه اســت که تکمیل آن نیاز به 

یک جهش و همت جدی دارد.
ســید حمیدرضا کاظمی اظهار کرد: تکمیل 
مصلای پلدختر کاری فرهنگی اســت که ازنظر 
تجمعات سیاسی، اجتماعی و معنوی نیاز شهر 
بوده و انتظار می رود مدیران استانی مانند راه و 

شهرسازی و برنامه و بودجه به طور جدی توجه 
ویژه ای به این مطالبه مردم داشته باشند.

     پیشــرفت فیزیکی پروژه مصلای 
و مسؤولان  مردم  برای  پلدختر  نمازجمعه 

رضایت بخش نیست
وی افزود: مسجدجامع محل فعلی اقامه نماز 
جمعه، ظرفیت کافی نمازگزاران را ندارد و لازم 
است مسؤولان برای تکمیل مصلای پلدختر که 
از ضروریات این شهر اســت اعتباراتی در نظر 

بگیرند تا نماز جمعه در مصلا برگزار شود.
نماینده مردم پلدختر و معمولان در مجلس 
شورای اســلامی گفت: پیشرفت فیزیکی پروژه 
مصــلای نمازجمعه پلدختر بــرای امام جمعه، 
مردم و مسؤولان رضایت بخش نیست و می توان 
با هزینه هــای جزئی و حداقــل، مصلا را برای 
اقامه نماز آماده و قابل اســتفاده و ســپس در 

آینده با تخصیص اعتبارات آن را کامل کرد.
     پیشرفت 58 درصدی پروژه بعد 

از 9 سال
امام جمعه پلدختر نیز عنوان کرد: طی مدت 
کوتاهی که در این شهر به سمت امامت جمعه 
منصوب شــده ام دوبار از مصلای المهدی )عج( 
شــهر پلدختر بازدید کرده ام که مشــخص شد 

پیشرفت فیزیکی رضایت بخشی ندارد.
حســین زاده آملی  احمدعلی  حجت الاسلام 
ادامه داد: عملیات اجرایی این مصلا در ســال 
88 در زمینی به مســاحت حــدود پنج هزار و 
زیربنای سه هزار مترمربع آغاز شده که تاکنون 

حدود 58 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی تصریــح کــرد: مکان فعلی کــه در آن 
نمازجمعه پلدختر برپا می شود گنجایش کافی 
بــرای اجتماع و خیل نمازگزاران را ندارد و این 
مشــکل در گذشته نیز بوده که این امر تکمیل 

هرچه زودتر مصلا را ضروری می کند.
امام جمعه پلدختر خاطرنشان کرد: مقرر شد 
حداقل ریزه کاری هــای داخلی مصلا و کارهای 
جزیی تکمیل شــود تا بتوان در ســالروز ورود 
امــام راحل به کشــور و در تاریخ 12 بهمن ماه 
سال جاری نخســتین نمازجمعه پلدختر را در 
آن برگزار کرد که با همت و تلاش مضاعف این 

امر حتی می تواند زودتر تحقق یابد.


